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J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült: Kőröstetétlen Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. április 28-án megtartott, 14:05 
órakor kezdődő nyilvános ülésén. 
 
Ülés helye: Községháza, Tanácskozó terem 
 
Jelen vannak: Pásztor Imre polgármester, Szerdai Károly alpolgármester, Farkas Béláné képviselő, Pásztor 
Roland képviselő, Vágó Béla képviselő, Angyal Tibor bizottsági tag. 
 
Meghívottak: Török Csaba rendőr-alezredes – a Ceglédi Rendőrkapitányság vezetője; Koncz Bálint rendőr-
őrnagy - a Jászkarajenői Rendőrőrs őrsparancsnoka, Danka Balázs rendőr-főtörzszászlós - Kőröstetétleni 
körzeti megbízott. 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Sziváki Ibolya Ceglédi KÖH jegyzői megbízott, Steiger Rita Ceglédi KÖH 
belső ellenőrzési vezető, Kovács Miklós Ceglédi KÖH Hatósági és Igazgatási Iroda környezetvédelmi 
ügyintéző. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Jávorszkiné Lászki Emese Ceglédi KÖH Szervezési Iroda előadó. 

 
Pásztor Imre polgármester: Üdvözli a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az 5 tagú 
testületből 5 fő jelen van, a testület határozatképes. Javasolja a meghívóban kiküldött napirendi pontok 
mellett még kettő napirendi pont felvételét, megtárgyalását, és megkérdezi, hogy van-e a módosított 
napirendhez további javaslat. 
Hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a módosított napirendet. A képviselő-testület egyhangú, 5 igen 
szavazattal elfogadta az ülés módosított napirendjét. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv melléklete. 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS 
 
1.)  Ceglédi Rendőrkapitányság Vezetőjének 2014. évi beszámolója  

Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  

 
2.)  Avar és kerti hulladék nyíltéri égetésének szabályai - Rendelet 

Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
 Szakmai előterjesztő: Dr. Gyarmati Katalin Ceglédi KÖH Hatósági és Igazgatási Iroda irodavezető                                                                   
 
3.)  Konzorciumi együttműködési megállapodás megkötése      

Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester  
Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  

 
4.) Összefoglaló jelentés a 2014. évi belső ellenőrzésről       
      Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
      Szakmai előterjesztő: Steiger Rita Ceglédi KÖH belső ellenőrzési vezető 
 
5.) Ceglédi Katasztrófavédelmi Kirendeltség önkormányzati támogatása    

Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
      Szakmai előterjesztő: Dr. Kárpáti Lászlóné Ceglédi KÖH Pénzügyi Iroda irodavezető 
 
6.)  Munkaterv módosítása  

Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Sziváki Ibolya Ceglédi KÖH jegyzői megbízott 

 
7.) Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról      

Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Sziváki Ibolya Ceglédi KÖH Szervezési Irodavezető-főtanácsos 
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8.)  Az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdaság és a lakosság számára 

nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015 májusában benyújtandó támogatási kérelem terepjáró 
személygépjármű beszerzésére 
Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  

 
9.) Az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdaság és a lakosság számára 

nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015 májusában benyújtandó támogatási kérelem mikrobusz 
beszerzésére 
Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  

 
10.) Egyebek 
 
1. Ceglédi Rendőrkapitányság Vezetőjének 2014. évi beszámolója  
    Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
    Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 1. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: Az ehhez kapcsolódó anyagot mindenki megkapta, és tudtommal a Bizottság is 
tárgyalta ezt a napirendi pontot.  
 
Farkas Béláné képviselő: Igen a Bizottság megtárgyalta, és tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Jogi- 
Gazdasági és Kulturális Bizottság egyhangúlag javasolja a testületnek az előterjesztett határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Pásztor Imre polgármester: Köszönjük szépen. Igen, egy nagyon szépen összeállított beszámolót tarthatunk a 
kezünkben az elmúlt időszakról.  
Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
Török Csaba rendőr-alezredes: Köszönöm szépen a szót. Én is tisztelettel köszöntöm Polgármester urat, a 
Képviselő-testület tagjait, és a többi tisztelt megjelentet is. Valóban érdekes a helyzet, amikor kicsi 
számokról beszélünk, hiszen akkor az egyhez képest a kettő, az sok vagy kevés? Ezt nehéz megítélni. A 
statisztikai adatokhoz annyit szeretnék hozzátenni, hogy ezek követő jellegű statisztikai adatok. Ez azt 
jelenti, hogy amikor egy bűnügyet lezárunk, tehát egy nyomozást befejezünk, és az ügyészség is jóváhagyja 
az ügy végeredményét, akkor fog a statisztikai rendszerbe bekerülni az a bizonyos statisztikai adat. Tehát 
lehet, hogy egy évvel később jelenik meg a bűncselekmény abban a statisztikai állományban. Ezek a 
statisztikai adatok igazából relevánsak. Nagyon fontos mindezek mellett, hogy a Kőröstetétlenen élő 
állampolgárok hogyan érzik magukat, hiszen ha biztonságban érzik magukat, akkor azt gondolom, hogy a 
rendőrség jól végezte a dolgát. Próbálom a rendőrkapitányságot úgy irányítani, hogy ne csak 
Kőröstetétlenen, hanem még a ránk bízott 12 településen is mindenhol érezzék azt, hogy a rendőrség az ott 
lakó embereket szolgálja. Jóval kevesebb a bűncselekmények száma a rendőrkapitányság illetékességi 
területein. Szeretném elmondani Önöknek azt is, hogy példás a kapcsolat a Rendőrkapitányság és a Járási 
Ügyészség között. Ez a mi munkákban nagyon fontos, hiszen a rendőrség csak egy szelete az 
igazságszolgáltatásnak, itt a bíróság és az ügyészség szerepe is nagyon meghatározó. A Ceglédi Járási 
Ügyészséget egy nagyon jó szakember, a Dr. Göblyös Péter irányítja, és ennek is köszönhető, hogy nagyon 
sokszor tudunk élni az előzetes letartóztatás lehetőségével, az őrizetbe vétel lehetősségével stb., és ennek is 
megvannak a prevenciós hatásai. Nyilván próbálunk nagy energiát fektetni a megelőzésre, mert az a cél, 
hogy ne legyenek szabálysértések, bűncselekmények. Ezek a programok Kőröstetétlenre is elértek. Próbáljuk 
a közbiztonsági munkát is úgy szervezni, hogy a veszélyeztetett időszakokban pl. hétvégén stb., amikor 
többen jönnek a településükre, akkor megfelelő rendőri erők legyenek itt, és azokra a problémákra próbálunk 
fókuszálni, amelyek egyébként is az embereket negatívan érintik. Én, mint a Ceglédi Rendőrkapitányság 
vezetője, szeretném megköszönni a Polgármester úrnak és a településnek is az eddigi támogatását, hiszen 
nekik és a környező településeknek köszönhetően is van egy terepjárónk. Én bízom abban, hogy a jó gazda 
módjával fogjuk majd hasznosítani. Én is úgy érzem, hogy a közbiztonság rendbe van a településükön és 
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bízok abban is, hogy az itt élő emberek is így látják ezt. Köszönöm szépen a szót, ennyit szerettem volna 
elmondani. 
 
Pásztor Imre polgármester: Köszönjük szépen a kiegészítőt. A lakosság meg van elégedve a közbiztonsággal 
és a visszajelzések ebből adódóan csak pozitív jellegűek. A rendőrség munkája, a rendőrségi intézkedések is 
nap mint nap látszódnak, hiszen mindig láthatjuk a rendőrségi autókat valamerre közlekedni. A terepjárót 
három önkormányzat összefogásával tudtuk megvásárolni a rendőrségnek. Ha Jászkarajenőn és Törtelen jó a 
közbiztonság, akkor nekünk még jobb, hiszen itt középen még biztonságosabb helyzetben vagyunk. Ha a 
statisztika és a közérzet továbbra is ilyen jó marad, akkor az elkövetkezendő években is meg leszünk majd 
elégedve. Köszönjük szépen a rendőrség eddigi munkáját és az idei évre is hasonló eredményeket szeretnék 
kérni, mint a tavalyi év eredményei.  
Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További hozzászólás hiányában az előterjesztett határozati javaslatot a Képviselő-testület egyhangú, 5 igen 
szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  
 

23/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 

Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
1.) Elfogadja Török Csaba rendőr-alezredes úrnak, a Ceglédi Rendőrkapitányság megbízott 

kapitányságvezetőjének Cegléd város 2014. évi közrendjének, közbiztonságának helyzetéről szóló 
beszámolóját. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
      Határidő: azonnal    Felelős: Pásztor Imre  polgármester 

   
2. Avar és kerti hulladék nyíltéri égetésének szabályai - Rendelet 
    Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
    Szakmai előterjesztő: Dr. Gyarmati Katalin Ceglédi KÖH Hatósági és Igazgatási Iroda irodavezető                                                                   
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 2. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: Az ehhez kapcsolódó anyagot mindenki megkapta és tudtommal a Bizottság is 
tárgyalta ezt a napirendi pontot.  
 
Farkas Béláné képviselő: Igen megtárgyaltuk a rendelettervezet is. A növényi hulladék égetésének 
engedélyezett időszaka április 1-től november 30-ig terjedne, a hét egy napján, szerdán meghatározott 
időszakban, 15 órától 19 óráig. A munkaszüneti és ünnepnapokon a lakosság zavartalan pihenésének 
biztosítása érdekében a rendelet tervezet szerint tilos lenne e tevékenység. . A rendelet tartalmazza, 
szabályozza azt is, hogy hogyan kell az égetést elvégezni. Az önkormányzati rendeletben meghatározott 
időszakon kívüli égetés miatt a tűzvédelmi hatóság (a Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2700 Cegléd, Széchenyi út 24-26.) tűzvédelmi bírságot szabhat ki.  
Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Jogi- Gazdasági és Kulturális Bizottság egyhangúlag javasolta a 
testületnek az előterjesztett rendelettervezet elfogadását. 
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
Pásztor Roland képviselő: Nem lehetne esetleg az égetésre kettő napot kijelölni, mert kicsit kevésnek találom 
az egy napot. Talán két hétköznap jó lenne.  
 
Pásztor Imre polgármester: Nekem az a véleményem, hogy egy nap is elegendő az égetésre. A 
zöldhulladékot el lehet helyezni a kert végében egy komposztálóban, azt nem kell elégetni. 
 
Vágó Béla képviselő: Én a Bizottsági ülésen is elmondtam azt, hogy jónak, és betarthatónak tartom az 
égetésre vonatkozó szabályokat. Véleményem szerint ez a rendelet megfelelő korlátok között fogja tartani a 
jelenlegi áldatlan állapotokat, amelyek a Falunkban uralkodnak és véleményem szerint hetente bőven elég az 
egy nap az égetésre vonatkozóan.  
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Pásztor Imre polgármester: Jelenleg hetente van hulladékszállítás, így véleményem szerint nagyon kevés az a 
hulladék, ami felhalmozódik, hogy elégetésre kerüljön. Én továbbra is javaslom a heti egyszeri alkalmat. 
Még el nem felejtem, többen megkérdezték tőlem a nyársalást is, hiszen akkor is keletkezik füst. Mi a 
teendő, ha ezt bejelentik a lakosok a tűzoltóknak? 
 
Sziváki Ibolya jegyzői megbízott: Az avar és a kerti hulladék nyílttéri égetésének szabályait foglalja magába 
a rendelet. A nyársalás nem tartozik ide, az engedélyezett bármikor.  
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További kérdés és egyéb hozzászólás hiányában az előterjesztett rendelettervezetet a Képviselő-testület 
egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadta és megalkotta Kőröstetétlen Község Önkormányzat 7/2015. (IV.29.) 
önkormányzati rendeletét, amely az avar és a kerti hulladék nyílttéri égetésének szabályairól szól.  
(A rendelet a jegyzőkönyv 2/a melléklete.)  
 
3. Konzorciumi együttműködési megállapodás megkötése      
     Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester  
     Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 3. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: A márciusi ülésünkön tárgyaltuk a DEPEM megszüntetését. Ehhez kapcsolódik 
ez az ideiglenes együttműködési megállapodás megkötése is, hiszen a kerékpárút fenntartását 2015. 
november 24-ig vállalja Jászkarajenő Község Önkormányzata és a mi önkormányzatunk is. Természetesen 
utána is majd, de erre az időszakra ideiglenes megállapodást kell kötnünk. Eddig is a két önkormányzat 
tartotta fent a kerékpárutat, több pénzbe nem fog kerülni ezután se, mint amibe eddig is került (pl.: fűnyírás, 
repedések beöntése stb.). A DEPEM megszüntetésének az  időpontja: 2015. 06.30. A pályázat 5 évre szólt, 
és ebből csak 4,5 év telt el, így a maradék félévre is szükség van arra, hogy gazdája legyen a kerékpárútnak. 
Az lenne az igazi, ha Törtel és Cegléd felé is folytatódna ez a kerékpárút kiépítése, vagy esetleg még jó 
lenne, ha Tiszakécske felé is folytatódna.  
Kérem a Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság döntését. 
 
Farkas Béláné képviselő: Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Jogi- Gazdasági és Kulturális 
Bizottság egyhangúlag javasolta a testületnek az előterjesztett határozati javaslat elfogadását. 
Tudom, hogy nem ehhez a projekthez kapcsolódik, de a belső járdák felújítására esetleg sor kerülhet majd? 
Mert pl. az Új utcában hatalmas repedések, nyílások vannak a járdán.  
 
Pásztor Imre polgármester: A forró aszfalt tulajdonsága, hogy „össze szokott menni”. Az elmúlt hetekben 
voltak itt a földmérők a szeizmikus mérésekkel kapcsolatban, tudjátok ezt említettem is akkoriban, és ti is 
tapasztalhattátok. A temető útját ők a munkálatok során beszakították két helyen is. Mi már tettünk bele 
sódert, de a kárigényünket is már benyújtottuk feléjük. A pénzt már át is utalták a kárigényünk miatt. Én 
ebből a pénzből, ha még futná, nagyon szeretném, ha meg tudnánk csináltatni a Dózsa György utcában, és az 
Alkotmány utcában lévő kátyúkat, illetve egyéb hibákat (pl.: a gázbekötés során keletkezett károkat stb.) 
aszfaltosra. Ha futná ez a pénz, akkor a járdákat is megcsinálnánk, hiszen ha jól emlékszem azok a járdák 
2006-ban készültek és már néhol igen balesetveszélyesek a biciklizés szempontjából a repedések, és tátongó 
rések, eltávolodások miatt. Ha odaérünk, akkor majd kérek árajánlatot ezekre. Ha jól emlékszem a 
kártalanításra 1.200 e Ft+Áfa-t kapunk.  
 
Pásztor Roland képviselő: Ha jól tudom a földutak rendbe tételére is lehetett volna benyújtatni kárigényt, 
ugyanúgy, mint az aszfaltos utakra. 
 
Pásztor Imre polgármester: A földutaknál kártalanításra egy tárcsázást javasolnak, és ennyi az egész. Viszont 
a földutak 80-90%-át javarészt a helyi gazdálkodók használják, így ők rendbe is tették. A földtulajdonosok is 
kaptak kártalanításra pénzt, ha a kárigényüket benyújtották, így ezek a részek is rendbe vannak téve, tehát 
járhatóak. Az Önkormányzat a belső használatú utakra koncentrált elsősorban, hiszen a lakosságnak ez 
sokkal fontosabb, mint a kinti rész, de így mindkettő rész rendbe van, rendbe lesz téve.  
 
Vágó Béla képviselő: Ha már a kerékpárút kapcsán szóba jöttek a belterületi utak, akkor szeretném 
megkérdezni, hogy a 2010-es belvíz során tönkrement utak esetében is meg tudjuk majd oldani a javíttatást? 
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Nem tudom, hogy a pályázati rendszerben lehetne-e egy ilyenre pályázni majd esetleg, vagy önerőből 
kitudnánk-e erre gazdálkodni egy kis pénzt, hogy a legrosszabb állapotban lévő utakat rendbe tennénk.  
 
Pásztor Imre polgármester: Igen, a 2010-es belvíz során a Kossuth Lajos utca is mozaikosra tört. Várhatóan 
ősszel kerülnek majd kiírásra a pályázatok. Bízunk abban, hogy ilyen munkálatok elvégzésére is lehet majd 
pályázni. Ha esetleg nem lesz erre pályázat, akkor majd minden évben, ha úgy fog állni az 
Önkormányzatunk, megcsináltatunk egy-egy utcát a legmegfelelőbb árajánlatot adó céggel. Ezt majd mindig 
a költségvetésünkbe is be kell tervezni annak idején.  
Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
Pásztor Imre polgármester: Visszatérve a konzorciumi megállapodásra, miután elfogadjuk aláírásra fog 
kerülni, és ezt követően meg fogjuk küldeni a Pro Régiónak is.  
Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További kérdés és egyéb hozzászólás hiányában az előterjesztett határozati javaslatot a Képviselő-testület 
egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  
 

24/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 

 
Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - a 17/2015. (III.31.) Ök. határozat 
végrehajtása érdekében - 
 
1) „Jászkarajenő - Kőröstetétlen települések belterületi kerékpárút szakaszait összekötő, külterületi 

kerékpárút megépítése a Duna-Tisza közötti regionális kerékpárforgalmi nyomvonalon (KMOP-2.1.2-
2007-0032)” projekt kapcsán megvalósult Jászkarajenő – Kőröstetétlen kerékpárút Kőröstetétlen 
közigazgatási területére eső szakaszának fenntartása időtartamára, 2015. november 24-ig terjedő 
időtartamra „Konzorciumi együttműködési megállapodást” köt Jászkarajenő Község Önkormányzatával. 

2) Felhatalmazza a Polgármestert a határozat mellékletét képező Konzorciumi együttműködési 
megállapodás aláírására. 

      Határidő: azonnal Felelős: Pásztor Imre polgármester 
 
4. Összefoglaló jelentés a 2014. évi belső ellenőrzésről       
    Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
    Szakmai előterjesztő: Steiger Rita Ceglédi KÖH belső ellenőrzési vezető 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 4. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: Kőröstetétlen Község Önkormányzatának 2014. évi belső ellenőrzési feladatait a 
Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal látta el. Az összefoglaló jelentést elolvastam, de nagy hiányosságok 
nem tapasztalhatók. Az észrevételek le vannak írva, ezek tartalmazzák, hogy mit kell leszabályozni pontosan 
és tartalmazzák a határidőket is. Köszönjük szépen a jelentést, hiszen ez mindig mutatja a helyes utat az 
Önkormányzatunknak, hiszen ha valamit rosszul csinálunk, akkor erre felhívja a figyelmet. 
 
Farkas Béláné képviselő: Igen, a belső ellenőr, olyan, mint a jó barát, szól, ha valamit nem jól csinálunk, és 
akkor ki tudjuk azt javítani, hogy el tudjuk kerülni a nagyobb hibákat.  
 
Steiger Rita belső ellenőr: Igen, és egyébként ez a jó szemlélet, ez a jó felfogás, és ezt is kell követni, hiszen 
a belső ellenőrnek mindig segítőkésznek kell lennie, és így is kell a munkáját mindig is ellátnia. 
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További hozzászólás hiányában az előterjesztett határozati javaslatot a Képviselő-testület egyhangú, 5 igen 
szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  
 

25/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 

Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete: 
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1. Elfogadja a belső ellenőrzés 2014. évi tevékenységéről szóló összefoglaló jelentést. 
2. Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

             Határidő: azonnal                                                     Felelős: Dr. Diósgyőri Gitta jegyző 
 
5. Ceglédi Katasztrófavédelmi Kirendeltség önkormányzati támogatása    
    Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
    Szakmai előterjesztő: Dr. Kárpáti Lászlóné Ceglédi KÖH Pénzügyi Iroda irodavezető 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 5. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: A márciusi Képviselő-testületi ülésen már szó volt arról, hogy szeretnénk 
támogatni a Katasztrófavédelmi Kirendeltséget egy bizonyos összeggel. Cegléd 500 e Ft-tal támogatatást 
nyújtott. Ha lakosságarányosan támogatnánk őket, úgy, mint Cegléd, akkor 12.500 Ft-ot utalnánk nekik. 
Törtel polgármesterével is beszéltem, és ő azt mondta, hogy Törtel 50 e Ft-tal fogja támogatni a 
Katasztrófavédelmi Kirendeltséget, és ebből kiindulva szerintem a mi 30 e Ft támogatásunk is reális, tehát 
megfelelő a létszámarányokat nézve.  
Kérem a Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság döntését. 
 
Farkas Béláné képviselő: Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Jogi- Gazdasági és Kulturális 
Bizottság egyhangúlag javasolta a testületnek az előterjesztett határozati javaslat elfogadását. 
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta:  
 

26/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 
 
Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – 
 

1.) 30.000.- Ft támogatást biztosít a Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség (2700 Cegléd, Széchenyi út 24-26.) műszaki fejlesztéséhez (önként 
vállalt feladatként) 2015. évre vonatkozóan.  

2.) A fejlesztési támogatás fedezetének a 2015. évi költségvetés általános tartalékát jelöli meg. 
3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

            Határidő: azonnal      Felelős: Pásztor Imre polgármester 
 
6. Munkaterv módosítása  
     Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
     Szakmai előterjesztő: Sziváki Ibolya Ceglédi KÖH jegyzői megbízott 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 6. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: A 2015. április 28-ai ülésünkre volt tervezve Kőröstetétlen Község 
Önkormányzata 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló rendelet megtárgyalása. A rendeletnek 
legkésőbb 2015. május 31. napjáig kell hatályba lépni, azonban a Magyar Államkincstár az önkormányzat 
éves költségvetési beszámolójával kapcsolatos jelentését még nem küldte meg az Önkormányzatunk részére, 
ezért szükséges a május 26-ai ülésünkre elhalasztani ezt a napirendi pontot. 
Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
Hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 
egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

27/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 
 
Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 
1. Módosítja Kőröstetétlen Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. I. félévre érvényes 

68/2014. (XI. 25.) Ök. határozattal elfogadott munkatervét: 
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  1.1 Az április 28-ára tervezett „Zárszámadás – előterjesztés Kőröstetétlen Község Önkormányzata 2014. 
évi költségvetésének végrehajtásáról” című előterjesztést a május 26-ai ülésnapra ütemezi át. 

  1.2. Az április 28-ára tervezett „Ceglédi Többcélú Kistérségi Társulás Humán Szolgáltató Központjának 
2014. évi beszámolója.” című előterjesztést május 26-ai ülésnapra ütemezi át. 

 2. Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
      Határidő: azonnal Felelős: Pásztor Imre polgármester 
 
 
7. Beszámoló a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
    Szakmai előterjesztő: Sziváki Ibolya vezető-főtanácsos 
    Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 7. melléklete) 
 
Pásztor Imre polgármester: Ez a napirendi pont a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról készült szokásos 
beszámolóról szól. Láthatjátok a mellékletben, hogy melyik határozat végrehajtása van folyamatban, melyik 
lezárt. Ez egy tájékoztató jellegű anyag, a legközelebbi ülésen megint fogunk kapni, hogy a mostani testületi 
ülésen meghozott határozatok végrehajtása hol tart.  
Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

28/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 
 
Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - 
 
1.) Elfogadja Kőröstetétlen Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. január 29-ei ülése óta 

hozott - de még nem teljesített - határozatokról szóló beszámolót. 
2.)  Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
      Határidő: azonnal Felelős: Pásztor Imre polgármester 
 
8. Az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdaság és a lakosság 

számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015 májusában benyújtandó támogatási 
kérelem terepjáró személygépjármű beszerzésére 
Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  

    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 8. melléklete)  
 
Pásztor Imre polgármester: Az ehhez kapcsolódó anyag az ülés előtt került helyben kiosztásra. A múltkor 
már említettem a Képviselő-testületi ülésünkön, hogy lesz majd lehetőség arra, hogy az önkormányzatok, 
civil szervezetek, egyházak pályázatot nyújtsanak be személygépkocsi, terepjáró és mikrobusz beszerzésére. 
Ez a pályázati felhívás a múlthéten jelent meg a Magyar Közlönyben. A terepjáró esetében nettó 5.000 e Ft-
ra, míg a mikrobusz esetében nettó 8.000 e Ft-ra lehet pályázni, és mindkettő esetében az ÁFA képezi az 
önerőt, az önrészt. Minden 5000 fő alatti település pályázhat, de csupán 3 pályázat lesz majd a nyertes 
pályázat. Halottam, hogy nálunk az Egyház és a Református Iskola is akar ezekre pályázni. Véleményem 
szerint a következő pályázati kiírásoknál nem lesz kiírva autóbeszerzésre pályázati lehetőség az 
önkormányzatoknak, így én javaslom, hogy a terepjáróra és a mikrobuszra is nyújtsunk be pályázatot. A 
célokat mindkettő esetben meg kell majd jelölni, és én arra gondoltam, hogy elsősorban lakossági szolgálat 
céljába kellene a terepjárót állítani pl.: az időseket orvoshoz hordani vagy esetleg kontrollra, felülvizsgálatra, 
vagy a kinti területekre az ebédeket is ki lehet majd vele szállítani stb. Az autókat 5 évig kell fenntartani az 
önkormányzatoknak, és utána akár el is lehet majd adni őket, ha kihasználatlanok lesznek. Ha vesszük a 
terepjárót alapul, akkor egy 5.000 e Ft-os autóhoz hozzájutunk kb. 1.350 e Ft-ért, mert csak az ÁFA-t kell 
kifizetnünk, mint önerőt. Vesztesége ezekből a pályázatokból nem lesz az Önkormányzatunknak, csupán 
nyerünk ezekkel a pályázatokkal, ha beadjuk. Én erre gondoltam. Lehet, hogy csak az egyik pályázatunk 
nyer, de az is lehet, hogy mindkettő. A pályázati keret összességében 15 milliárd Ft. Az is lehet, hogy azt 
fogják mondani a sok beadott pályázat miatt, hogy a kettő beadott pályázat közül válasszunk, hogy melyiket 
szeretnénk, de én akkor a mikrobuszt javasolnám, hogy azt kapjuk majd meg. A kisbusz 8+1 személyes, és 
ezzel nagyobb létszámot is tudunk majd mozgatni annak idején. Arra is gondoltam, hogy szoktuk mindig 
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támogatni az óvodát, és az iskolát is, így esetleg az úszásoktatásra való átszállítással is támogathatnánk őket, 
vagy esetleg a különböző sportrendezvényekre, kulturális eseményekre való szállítással. Jelenleg a 
közmunkások között is van egy fiatal megbízható személy, aki jogosítvánnyal rendelkezik, így ő is 
vezethetné a járművet, de az se okoz gondot, ha éppen én ráérek és nekem kell majd elvinnem néha a 
gyerekeket ide vagy oda. Gondolkoztam a terepjáró esetében a mezőőri szolgálaton is, de egyáltalán nem 
biztos, hogy tudunk-e a gazdálkodóktól pénz szerezni a mezőőr bérére, költségeire, vagy mennyi pénzt 
tudunk egyáltalán majd erre a mezőőri szolgálatra szerezni és magára a létrehozására is. Ha a mezőőri 
szolgálatot jelölnénk meg a terepjáró esetében célként, akkor sokkal nagyobb költségekbe vernénk 
magunkat, mint az előbb említett szociális célokkal kapcsolatban.  
Kérem a Bizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 

Farkas Béláné képviselő: Igen, a Bizottsági ülésen megtárgyaltuk, és ott felvetődött, hogy a költségvetésben 
van-e fedezet az önerő biztosításra mindkettő pályázat esetében. Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a 
Jogi- Gazdasági és Kulturális Bizottság 2 igen és egy tartózkodás szavazattal javasolta a testületnek az 
előterjesztett határozati javaslat elfogadását. 
 
Vágó Béla képviselő: Igen, én vetetettem fel ezt a kérdést, hogy a költségvetésben van-e fedezet ezekre a 
pályázatokra, hiszen nincsen előttem egy levezetett pontos kalkuláció, hogy mi mennyibe is fog majd kerülni 
az Önkormányzatunknak. Nem tudom mennyi az általános tartalékunk, de gondolom, hogy az ÁFA-t még ki 
tudná az Önkormányzatunk fizetni, de a működtetés hogyan fog tovább majd alakulni, mennyibe is fog ez 
egy naptári évben majd nekünk kerülni mind az egyik, és mind a mások autó esetében, és mivel még nem 
látom a további számokat én ezért tartózkodtam a szavazásoknál.  
 
Pásztor Imre polgármester: Az idei költségvetésből az ÁFA-t, és az idei fenntartás költségeit is tudja majd az 
Önkormányzatunk finanszírozni, akár mindkettő autónak is. Ha nyerünk a pályázatokon, akkor majd 
szerintem le kell ülni és a Képviselő-testületnek le kell szabályozni pontosan, hogy ki és mire használhatja 
majd a gépjárművet, gépjárműveket.  
 
Pásztor Roland képviselő: Ha jól tudom, a legtöbb település önkormányzata már a környéken használja a 
kisbuszokat, mint pl. Csemő is.  
 
Pásztor Imre polgármester: Igen a környező településen már mindenhol van kisbusz csak Kőröstetétlenen 
nincs. Említhetném Nyársapátot, Újszilvást stb.  
 
Pásztor Roland képviselő: Igen, így van, ahogy említetted, hiszen napi szinten használják is, és elviszik az 
időseket orvoshoz, különböző vizsgálatokra stb.  
 
Pásztor Imre polgármester: A fenntartási költségnél felmerül a casco, és a kötelező biztosítás, valamint az 
üzemanyag költség, mert a sofőr bére és költsége az így megoldott, súlyadót pedig nem kell fizetnünk, mert 
adó-mentesek vagyunk. Ez a pályázati pénz, az előző évekből maradt bent, és az elszámolása is gyors, hiszen 
ha jól tudom, a pályázati pénzekkel őszig kell teljesen pontosan elszámolni. Ezek a pályázatok 
előfinanszírozásúak.  
 
Farkas Béláné képviselő: Én tulajdonképpen azért szavaztam igennel a Bizottsági ülésen, mert tudom, hogy a 
költségvetésünkből ki tudjuk majd fizetni az önerőt. Mindig spóroltunk, hogy legyen járdánk, legyen 
aszfaltos utunk, legyen Művelődési Házunk, legyen templomunk stb. Most egy kicsit fellélegezhetünk, mert 
gyönyörű a Községünk és majdnem mindenünk meg is van, az intézményeink is rendben vannak, így 
szerintem gondolhatnánk most egy kicsit magunkra és az emberekre is, hiszen az idő mifelettünk is eltelik, 
és jó lenne ha egy kis hasznot is látnánk ezekből a pályázatokból. Az emberek így legalább látnák, hogy 
őrájuk is gondoltunk ezekkel a pályázatokkal.  
 
Pásztor Imre polgármester: Igen, erre gondoltam én is. Hiszen csak haladunk, haladunk előre, és a lakosságot 
pedig elhagyjuk magunk mögött, mert ők ezt a fejlődést nem tudják követni a saját kis otthonukból. Javarészt 
olyan pályázataink voltak eddig, amiből a lakosság nem profitált úgymond semmit sem. De ha most nyerünk, 
és azt mondjuk, hogy keddi és a csütörtöki napokon orvoshoz, és egyéb vizsgálatokra visszük őket a 
mikrobusszal, akkor annak nagyon fognak majd örülni. Ha jól tudom az Abonyi Szociális Csoport bérbe is 
szokta adni a sofőrrel együtt a mikrobuszát 100 km-re. Ha odaérünk, akár mi is gondolkodhatunk majd ilyen 
ötletben is.  
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Szerdai Károly alpolgármester: Nekem egy olyan kérdésem lenne, hogy Ceglédnek hány ilyen szolgálati 
gépjárműve van? 
 
Sziváki Ibolya jegyzői megbízott: Magának a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalnak kettő darab 
gépjárműve van, ami intézi a feladatokat, és az egyéb dolgokat. A Ceglédi Önkormányzatnak nincsen külön 
gépjárműve, a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalét használják. A Ceglédi Kistérségnek van még külön 
autója, amivel a szociális ügyeket szoktál intézni. 
 
Pásztor Imre polgármester: Igen, most vásároltunk a Ceglédi Kistérségnek kettő kisbuszt. Az egyiket Cegléd 
kapta, a másik pedig Abonyba került.  
 
Szerdai Károly alpolgármester: Az önkormányzatnak most jelenleg is van kettő gépjárműve, a Nissan 
Navara és a Lada Niva. Ha megnyerjük a terepjárót és a mikrobuszt is, akkor már négy autónk lesz. Egy 
ilyen kis önkormányzatnak, amilyenek mi vagyunk szerintem ez egy kicsit sok. Nem látom én se azt, hogy 
miből fogjuk fenntartani, vagy miből fogjuk majd finanszírozni őket. A legtöbb helyen falugondnok van, aki 
ellátja ezeket a szociális feladatokat, amiket említettél is. Nagyon jók ezek a pályázatok, de biztos, hogy 
nekünk bele kellene ezekbe vágnunk? Vagy ha belevágunk, akkor valamelyik autót el kell majd adnunk, 
vagy kezdenünk kell velük valamit, mert ennyit fenntartani nagyon sok pénzbe kerülne.   
 
Pásztor Imre polgármester: A falugondnokot is az önkormányzatnak kellene fizetni és a Lada Nivát meg 
szerintem el kellene adnunk.  
 
Szerdai Károly alpolgármester: Vagy pedig oda kellene adni a Polgárőrségnek, úgy ahogy a múltkori 
Képviselő-testületi ülésen beszéltük.  
 
Pásztor Imre polgármester: Igen, de még nincs kinek odaadni, mert még mindig nincs a Polgárőrségnek 
hivatalosan kinevezve az új vezetője, amióta a régi lemondott.  
 
Vágó Béla képviselő: A pályázat benyújtási határideje az hogyan alakul? 
 
Sziváki Ibolya jegyzői megbízott: Május 4-13-a között lehet a pályázatokat benyújtani.  
 
Pásztor Imre polgármester: Igen, de szerintem 3-4 nap alatt teljesen telítve lesznek pályázatokkal a 
megnyitott pályázati portálok. Ha a Képviselő-testület úgy dönt, akkor mi kedden fogjuk beadni a 
pályázatokat mind a két járműre, ha a testület is úgy dönt.  
 
Pásztor Roland képviselő: Én a kisbuszt tudom támogatni, de a terepjárót, azt nem. Véleményem szerint, úgy 
ahogy az alpolgármester úr mondta, ha nyerünk, akkor el kell döntenünk, hogy mi legyen a Lada Niva sorsa. 
Egyébként nagyon hasznos dolgokra is lehetne a Polgárőrséget használni, mint pl. a közlekedési biztonság 
fenntartása, javítása. Ha például minden reggel kiállna az Iskolához egy polgárőr, már az is nagydolog lenne. 
 
Pásztor Imre polgármester: Én gondoltam arra is, hogy a Lada Nivát eladnánk, és ha a terepjárót 
megnyernénk, akkor kötne az Önkormányzat a Polgárőrséggel egy megállapodást és mi akkor odaadnánk 
nekik fenntartásra és használatra is a terepjárót. A pályázatokhoz kettő darab árajánlatot kell majd bekérni 
ugyanolyan műszaki tartalommal, hogy egyforma legyen, és én egyébként a terepjáró esetében egy DACIA 
DUSTER- be gondolkodom, mert az férne bele az 5.000 Ft-ba.  
 
Vágó Béla képviselő: Mikor lesz a pályázatok eredményhirdetése?  
 
Pásztor Imre polgármester: Szerintem olyan június végén, vagy július elején már lesz eredményhirdetés, 
hiszen őszig el is kell a pályázatokkal majd számolni.  
 
Szerdai Károly alpolgármester: Ha jól látom, akkor azért szeretnéd mindkettő pályázatot beadni, hogy 
legalább az egyiket megnyerjük.  
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Pásztor Imre polgármester: Igen, és szerintem nagyon egyszerű a dolog, adjuk be mindkettő pályázatot, és ha 
nyerünk, akkor ismét összeülünk, hogy döntünk a továbbiakról, tehát arról, hogy visszamondjuk-e a 
pályázatot vagy se. 
 
Vágó Béla képviselő: Nagyon jó lenne tényleg egy teljes kalkulációt látni a fenntartására vonatkozóan. A 
másik, hogy ki az, aki felelősséget fog érte vállalni, és ki lesz az, aki vezetni fogja, mert egy közmunkásra 
nem számolhatunk, még akkor se, ha van jogosítványa és még megbízható is. Ha bele vágunk mindezek 
ellenére is akkor egy nagyon komoly szabályzatot is létre kell hoznunk a kilométeróra állás, illetve 
felhasználás nyomon követhetősége érdekében.  Ha ezek le lesznek szabályozva, akkor én támogatni fogom 
a pályázatok benyújtását, de csak kizárólag ebben az esetben.  
 
Pásztor Imre polgármester: Jó, rendben ezek egyébként is le lesznek majd szabályozva. Az üzemeltetés során 
majd meg kell egy keretösszeget határozni az éves költségvetés elfogadásakor, hogy mennyi összeget szán az 
önkormányzat a gépkocsik éves fenntartásra, ami az összes éves költséget magában kell, hogy foglalja.  
 
Szerdai Károly alpolgármester: Én is abban az esetben fogom támogatni a pályázatokat, ha a Vágó Béla 
képviselő társam által elmondottak le lesznek szabályozva, és meg is fognak valósulni, továbbá ha az 
önkormányzatnak a továbbiakban sem lesz kettőnél több gépjárműve egyszerre. Nekem ez a javaslatom 
lenne. 
 
Pásztor Imre polgármester: Jó rendben, de ezeket a szabályokat csak a pályázat megnyerése után tudjuk csak 
megfogalmazni. 
 
Szerdai Károly alpolgármester: Jó, rendben. 
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e több kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További kérdés és egyéb hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, 
melyet a Képviselő-testület egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

29/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 
 
Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - 
 

1) Dönt az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdaság és a 
lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-től igénybe vehető támogatásokhoz 
kapcsolódó támogatási kérelem benyújtásáról. 

2) Kőröstetétlen Község Önkormányzata a helyben végzett szociális szolgáltatásokat kiegészítő 
feladatainak fejlesztése szükséges és megalapozott. 

3) Kőröstetétlen Község Önkormányzata a szociális szolgáltatásokat kiegészítő feladatainak 
fejlesztéséhez terepjáró személygépjárművet szerez be, amelyhez nettó 5.000.0000 Ft értékű 
támogatást igényelhet az ÁFA önerőként történő vállalása mellett. 

4) Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, 
a vidéki gazdaság és a lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-től igénybe 
vehető támogatásokhoz kapcsolódó támogatási kérelem benyújtásáról intézkedjen. 

5) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
            Határidő: 2015. május 4.   Felelős: Pásztor Imre polgármester 

 
9. Az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdaság és a lakosság 

számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015 májusában benyújtandó támogatási 
kérelem mikrobusz beszerzésére 
Előterjesztő: Pásztor Imre polgármester 
Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH jegyző  

    (Előterjesztés a jegyzőkönyv 9. melléklete)  
 
Pásztor Imre polgármester: Véleményem szerint ezt a napirendi pontot már meg is tárgyaltuk az előző 
napirendi pontnál. 
Kérem a Bizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
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Farkas Béláné képviselő: Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Jogi- Gazdasági és Kulturális 
Bizottság 2 igen és egy tartózkodás szavazattal javasolta a testületnek az előterjesztett határozati javaslat 
elfogadását. 

 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület egyhangú, 5 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

 
 

30/2015. (IV. 28.) Ök. határozat 
 
Kőröstetétlen Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - 
 

1) Dönt az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdaság és a 
lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-től igénybe vehető támogatásokhoz 
kapcsolódó támogatási kérelem benyújtásáról. 

2) Kőröstetétlen Község Önkormányzata a helyben végzett közösségi és kulturális feladatainak és az 
azokhoz való hozzáférés fejlesztése szükséges és megalapozott. 

3) Kőröstetétlen Község Önkormányzata a közösségi és kulturális feladatainak fejlesztéséhez 
mikrobuszt szerez be, amelyhez nettó 8.000.0000 Ft értékű támogatást igényelhet az ÁFA 
önerőként történő vállalása mellett. 

4) Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, 
a vidéki gazdaság és a lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-től igénybe 
vehető támogatásokhoz kapcsolódó támogatási kérelem benyújtásáról intézkedjen. 

5) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
            Határidő: 2015. május 4.     Felelős: Pásztor Imre polgármester 

 
10. Egyebek 
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az Egyebek napirendi ponton belül van-e kérdés, észrevétel, 
hozzászólás, javaslat. 
 
Vágó Béla képviselő: Én azt szeretném megkérdezni, hogy mikor lesz a lomtalanítás? 
 
Pásztor Imre polgármester: Több igény is van rá, így szerintem május közepén meg fogjuk tartani, de még 
pontosan nem tudom, hogy mennyi be fog ez majd kerülni. A lakosság min. 10 nappal a lomtalanítás előtt 
értesülni fog a lomtalanítás időpontjáról.   
 
Vágó Béla képviselő: Mit lehet kitenni a lomtalanítás során a közterületre? 
 
Pásztor Imre polgármester: A veszélyes hulladékokat (pl.: hűtő, akkumulátor, monitor, tv stb.) és a növényi 
hulladékokat nem lehet kitenni, de a bútorok, illetve az egyéb háztartási hulladék az mind-mind 
kihelyezhető.  
 
Farkas Béláné képviselő: A lomtanításért külön kell majd fizetnünk? 
 
Pásztor Imre polgármester: Igen, az külön kell az önkormányzatunknak fizetni. Azért nem tudom pontosan, 
hogy mennyibe fog kerülni, mert még nem tudom, hogy egy vagy két gépkocsi fogja végezni, attól függ, 
hogy mekkora lesz az igény. 
 
Pásztor Roland képviselő: Véleményem szerint egy autó elég lesz majd, mert ahogy mondtad, igény van a 
lomtalanításra, de szerintem nem annyira sok dolgot fognak majd az emberek kitenni.  
 
Vágó Béla képviselő: Ha nem lesz elég egy autó, akkor pedig majd tartunk egy pótlomtalanítást.  
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Szerdai Károly alpolgármester: A heti egyszeri hulladékszállítással szerintem a lakosság sok mindent meg is 
tud egyébként is oldani.  
 
Vágó Béla képviselő: A másik kérdésem, hogy el ment-e az a bizonyos levél a Kőröstej Kft.-nek, amit a 
márciusi Képviselő-testületi ülésen ezzel kapcsolatban már beszéltünk? 
 
Pásztor Imre polgármester: Nem kellett megírni a levelet, mert lakossági bejelentés érkezett a 
Környezetvédelmi Felügyelőséghez, akik kijöttek ez ügyben a Kőröstej Kft.-hez és emiatt eljárás is indult. 
Augusztus közepéig kell rendbe tenni a szennyvíztelepet, addig kaptak haladékot.  
 
Vágó Béla képviselő: Köszönöm szépen a tájékoztatást ez ügyben.  
 
Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az Egyebek napirendi ponton belül van-e több kérdés, egyéb 
hozzászólás. 

Pásztor Roland képviselő: Nekem csupán az lenne a kérdésem, hogy a mi Önkormányzatunk, miért nem vesz 
részt azokban a programokban, ami a rezsicsökkentéshez is kapcsolódik, mint pl. a szociális tűzifa igénylése 
stb. Az erdészetekben az önkormányzatok meg tudják vásárolni nagy mennyiségben az tűzifát és a lakosság 
részére ezáltal olcsóbban eltudják juttatni, vagy gondolok itt a szociális tűzifa támogatás lehetőségére is. 

Pásztor Imre polgármester: Erre nyáron nincs lehetőség, csak az ősz felé. 

Pásztor Roland képviselő: Szerintem az ősz már késő lesz erre. 

Pásztor Imre polgármester: Én ennek már utána néztem korábban is. Kőröstetétlen Község területén nincsen 
erdészet. A legközelebbi erdészet Dabason van, ahol ki is szolgálják a lakosságot. Ott 10-15%-kal adják 
olcsóbban a tűzifát, de el is kell érte menni. Ha ezt mérlegeljük, akkor lehet, hogy még olcsóbban jönnek ki 
az emberek a környező településekről vásárolják meg a tűzifát, hiszen mint mondottam a szállítási költségre 
egyáltalán nincs semmilyen támogatás, illetve kedvezmény sem. Ha ide is hoznánk és le is borítanánk, akkor 
ki fogja a fát kimázsálni, ki fogja szétosztani és ki fogja széthordani? Ha nekünk kell széthordani is, akkor az 
mind-mind plusz költség.  

Pásztor Roland képviselő: Jó rendben, értem.  

Angyal Tibor bizottsági tag: Nekem még csupán annyi észrevételem lenne, hogy az általános iskolánál a 
kémények nagyon rossz állapotban vannak, ezeket majd meg kellene igazíttatni. Nem tudom, hogy kinek 
kellene majd megjavíttatni ezeket, de én ezt szerettem volna felétek is jelezni, hiszen ha jön majd a nyári 
vihar, vagy egyéb más vihar, ott baleset is keletkezhet majd, így balesetveszélyes. 

Pásztor Imre polgármester: A javíttatás az általános iskola illetve az egyház feladata lesz majd, hiszen a 
Reformárus Egyház a fenntartó már és nem az Önkormányzatunk. Mindenképpen jelezni fogom ezt majd a 
fenntartónak és az Iskolának is.  

Vágó Béla képviselő: Az iskola épülete az kinek a tulajdona? 

Pásztor Imre polgármester: A iskola épülete az önkormányzat tulajdona és a biztosítást is mi fizetjük, úgy, 
mint az óvoda esetében, de a karbantartás és a fenntartás mindkét épületnél a Református Egyházé, tehát a 
fenntartó költségeit fogják terhelni ezek a kiadások is.  

Szerdai Károly alpolgármester: A fűnyírással kapcsolatban kérdezném, hogy van külön cég, aki nyírja a 
füvet az óvodánál és az iskolánál, vagy azt is mi csináljuk? 

Pásztor Imre polgármester: Erre külön cég van megfogadva, akit az egyház fizet, így mi csak az utca felöli 
frontról szoktuk mindkét helyen levágni a füvet. 

Pásztor Roland képviselő: Nekem csak egy rövid kérdésem lenne még az eb-összeírással kapcsolatosan. 
Azok az állampolgárok, akik nem adják le az eb-összeírásra vonatkozó adatlapot, mert a kutyájuk nincsen 
beoltva, illetve bechippelve, azokkal mi lesz? Számíthatnak a későbbiekben ezzel kapcsolatban valami 
szankcióra? 



 

 15/15 

Kovács Miklós környezetvédelmi ügyintéző: Igen, hiszen az állatvédelmi törvényben ez konkrétan le van 
írva, hogy milyen szankcióra számíthatnak ezzel kapcsolatban. Az állatvédelmi bírság alapösszege az 30 e 
Ft, ezt lehet rájuk kiszabni.  

Pásztor Roland képviselő: És hogy fog ennek az ellenőrzése majd működni? 

Kovács Miklós környezetvédelmi ügyintéző: Ha ezt a gyakorlatba próbáljuk átültetni, akkor vélhetően nem 
fogja senki sem végig járni az összes ingatlan területeket és ellenőrizni, hogy kinek van és mennyi kutyája, 
azok be vannak-e oltva, illetve be vannak- e chippelve.  Az állatorvosoknak is kell egy nyilvántartást vezetni 
ezekről az adatokról és nyilván a jegyzőnek is, mint állatvédelmi hatóságnak. A gyakorlatban előfordulhat 
az, hogy egyik nyilvántartásban sincs benne az, aki esetleg nem oltatta illetve nem chippeltette be a kutyáját. 
Ezt viszont leellenőrizni úgy gondolom, hogy lehetetlen.  

Pásztor Imre polgármester: Nálunk a kutyaoltás május 4-én lesz, a pótoltás pedig május 9-én. Már meg is van 
hirdetve a lakosság részére. Törtelről jön a Gubik doktor, és azt a kutyát amelyik nincs bechippelve, azt be 
sem fogja oltani. Itt helyben először majd bechippeli és csak aztán fogja majd beoltani. A kutyaoltás ára 
3.500 Ft/eb és a chippelés is ugyanennyibe kerül, de a féregtelenítő tablettáért, nem kell fizetni, azt ingyen 
adja a doktor úr.  

Kovács Miklós környezetvédelmi ügyintéző: Egyébként, ha jól tudom több helyen az állatorvosok is le 
vannak maradva a nyilvántartások vezetésével és több helyen is hirdetnek plusz munkaköröket, illetve 
keresnek asszisztenseket, akik majd visszamenőleg is felrögzítik ezeket a nyilvántartásokat, hogy 
naprakészek legyenek. Ezt az interneten is meg lehet nézni, hiszen bárki számára elérhető, de elég hiányos 
sajnos az állatorvosok adatbázisa is még.  

Pásztor Imre polgármester: Igen, ennek a rendbetétele most kezdődik, és szerintem innentől számított öt év 
biztosan kell majd, mire a rendszer tökéletesen működni fog majd.  

Kovács Miklós környezetvédelmi ügyintéző: Reméljük, azért kevesebb idő is elég lesz a rendszer tökéletes 
működtetéséhez. 

Pásztor Imre polgármester: Megkérdezi, hogy az Egyebek napirendi ponton belül van-e több kérdés, egyéb 
hozzászólás. 

Mivel több kérdés, egyéb hozzászólás nem hangzott el, így Pásztor Imre polgármester az ülést 15 óra 20 
perckor berekeszti.  
 
 

K. m. f. 
 
 

             Sziváki Ibolya                                                                                         Pásztor Imre 
             jegyzői megbízott                                                                                       polgármester 
 
 
 
 
 
 


